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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szakmai lépéseket tesz a kormány, hogy 
visszaszorítsa a felesleges antibiotikum használatot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Átfogó kutatás készült 72 ország folyóinak antibiotikum-szennyezettségéről. Európában, a Dunában
több ponton is a biztonságos határérték felett van az antibiotikum-koncentráció. Ezzel az a 
legnagyobb probléma, hogy ellenállóvá teszi az életmentő gyógyszerekkel szemben a 
baktériumokat. A Helsinkiben ismertetett eredmények nagy aggodalomra adnak okot, mert az 
antibiotikumos vízszennyezés kulcsfontosságú szerepet játszik a baktériumok rezisztenciájának 
kialakulásában. Az európai folyók közül a Dunában mutatták ki a legnagyobb mennyiségben az 
antibiotikumot.

Szeretném megkérdezni Miniszter Urat, milyen szakmai lépéseket tesz a kormány, hogy 
visszaszorítsa a felesleges antibiotikum használatot az antibiotikum-rezisztencia széleskörű 
kialakulása érdekében?

Történtek -e egyeztetések a témában a Magyar Orvosi Kamarával, illetve a Magyar Gyógyszerész 
Kamarával?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. június. 03.
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